
ACTA DE LA SESSIÓ DE PLE DE L’AJUNTAMENT

IDENTIFICACIÓ DE LA SESSIÓ

Número: 14/11
Caràcter: ordinari
Data: 30 de setembre de 2011
Horari: de 17,00 a les 19,00 h.
Lloc: saló d’actes de la casa consistorial

HI ASSISTEIXEN

Servand Casas Mateo, alcalde
Francesca Ferrer Suriol, tinent d’alcalde
M. Àngels Busquet Ibáñez, tinent d’alcalde
Rafa Aguilar Bravo, regidor
Jaume Gallart Calaf, regidor
M. Carme Aniorte Ramos, regidora
Sebastià Montero Flotats, regidor
Josep Cahors Gómez, regidor
Daniel Artigas Anadón, regidor
Marta Morgadas Blanch, regidora
Eduard Farré Estela, regidor

ORDRE DEL DIA DE LA SESSIÓ

1.- Aprovació actes sessions anteriors (15/7/11, 28/7/11 i 8/9/11).
2.- Donar compte al ple dels decrets de l’alcaldia (des del 127/11 fins
al 160/11).
3.- Aprovació de factures.
4.- Aprovació taxes ocupació domini públic (Aigües d’Anoia, SL,
France Telecom España, SA, Iberdrola, EGL).
5.- Aprovació sol.licitud Agrupació Esportiva Font del Bosc.
Subvenció.
6.- Aprovació suspensió de subministraments. Anaigua.
7.- Nomenament representant Xarxa de Ciutats i Pobles cap a la
Sostenibilitat.
8.- Aprovació acord sobre la llengua. FMC.
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9.- Aprovació proposta moció sobre l’anul·lació de la prohibició del
pas de tractors i vehicles lents per la C-15.
10.- Aprovació moció per demanar la derogació del pla de retallades
en matèria de sanitat i aprovació moció PxC per instar la Generalitat a
no retallar l’assignació pressupostària per al Centre d’Assistència
Primària (CAP).
11.- Aprovació moció de declaració de condemna al doble atemptat
terrorista del 22 de juliol a Noruega.
12.- Informació diversa.
13.- Precs i preguntes.

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ

L’alcalde fa constar el recolzament a les persones afectades per tres
situacions que s’han produït els darrers dies:

1a. A la regidora M. Àngels Busquet per la mort del seu home,
Josep Vidal, que havia estat regidor de l’ajuntament.

2a. Al regidor Jaume Gallart, per la mort del seu sogre.
3a. A la tinent d’alcalde, Francesca Ferrer, per desitjar-li una
ràpida recuperació desprès del tractament i la intervenció
quirúrgica que ha sofert superar la seva malaltia.

Punt urgent.- Moció presentada per Plataforma x Catalunya
per instar al govern de l’estat que no signi el conveni bilateral
amb el Marroc que atorgaria el vot a les eleccions locals als
immigrants marroquins

L’alcalde proposa al ple la inclusió d’aquest punt a l’ordre del dia i el ple
acorda, per unanimitat, la seva inclusió com a punt urgent.

1.- Aprovació actes sessions anteriors (15/7/11, 28/7/11 i
8/9/11)

L’alcalde pregunta si algun membre de la corporació ha de formular
esmenes a les actes de les sessions anteriors, de dates 15 de juliol de
2011, 28 de juliol de 2011 i 8 de setembre de 2.011.

El regidor Daniel Artigas manifesta, pel que fa a l’acta del 15 de juliol
de 2011, que s’hauria d’afegir, en el punt núm. 17, que “el regidor
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Daniel Artigas treu el programa electoral del PSC i pregunta d’on han
sortit les fotos aèries que conté el programa. L’alcalde contesta que
l’empresa va reglar les fotos a l’ajuntament com a mostra del que feien
per poder realitzar “rulers”.

Pel que fa l’acta del ple de 8 de setembre de 2011, en el punt 6, el
regidor Daniel Artigas manifesta que s’hauria de rectificar l’expressió
“...que funcioni el servei és contradiu....”, per “.....el funcionament del
servei és contradiu....”. A més, s’hauria d’afegir que va comentar que
les matrícules s’haurien de cobrar al moment de formalitzar-les.

El ple aprova, per unanimitat, les 3 actes, incloent-hi les rectificacions
proposades.

2.- Donar compte al ple dels decrets de l’alcaldia (des del
127/11 fins al 160/11)

Es dóna compte al ple dels decrets d’alcaldia, des del 127/11 fins al
160/11.

El regidor Eduard Farré manifesta, pel que fa als decrets de neteja de
parcel·les, que hi ha alguna que està neta i s’ha enviat la carta i hi ha
alguna que està venuda i s’ha enviat carta al venedor. A més, les
empreses que les netegen deixen les branques a les parcel.les.

La secretària contesta que si hi ha alguna parcel.la venuda, només cal
que, la persona que rep la carta, ho comuniqui a l’ajuntament. Sobre si
està neta o no la parcel·la hi ha uns mínims legals que s’han de complir
i ho comprova l’enginyer de La Diputació.

L’alcalde diu que ja era hora que tinguéssim aquests tipus de problemes
perquè vol dir que s’està treballant en el tema.

La regidora Marta Morgadas pregunta sobre el decret 130/11 sobre el
Parc Eòlic d’Urpí: si és una conformitat?

La secretària contesta que sí, que és la conformitat amb l’informe de
l’enginyer.

El regidor Daniel Artigas pregunta, en relació al decret 160/11, en què
es basen per demanar la responsabilitat de l’ajuntament.
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La secretària explica, pel que fa al procés judicial, que es va arxivar el
judici penal per prescripció del delicte. Queda oberta la jurisdicció
contencioso-administrativa i, prèvia a aquesta, els perjudicats han
interposar reclamació patrimonial (objecte del decret 160/11). Quan
l’ajuntament resolgui la reclamació, quedarà oberta la possibilitat de
que presentin recurs contenciós administratiu davant els Tribunals.

L’alcalde explica que el més important de tot és que, a nivell penal, ha
quedat absolt qui era el tinent d’alcalde quan va passar l’accident, en
XXXXXX XXXXXX. En principi, l’única implicació de l’ajuntament és que
el XXXXX XXXXXX, a petició dels organitzadors, uns dies abans de la
exhibició, va demanar que hi hagués una ambulància present durant
l’exhibició. L’ajuntament no era la entitat organitzadora.

3.- Factures i pagaments

Es sotmet a l’aprovació del ple la següent relació de factures:

ELIMINAT: LOPD

El regidor Daniel Artigas pregunta per les següents factures:

● Núms. 6, 80 i 272. XXXX XXXX. L’alcalde i la secretària
expliquen que són les factures mensuals del contracte que
tenen adjudicat per la neteja dels locals municipals i socials del
municipi.

● Núm. 28. XXXX XXXX. El regidor Jaume Gallart contesta que
és el quadre de llum del passeig Bonavista.

● Núm. 126. XXXX XXXX. El regidor Jaume Gallart contesta que
és la campana extractora del bar.

● Núm. 146. Consell Esportiu Alt Penedès. La regidora Francesca
Ferrer contesta que és la despesa del casal d’estiu.

● Núm. 174. XXXXXXX. L’alcalde explica que és la despesa de
recollida dels gossos. El regidor Josep Cahors pregunta si això
no ho ha de pagar el propietari del gos. La secretària contesta
que és molt difícil recobrar la factura perquè hi ha gent que
deixa els gossos abandonats a les parcel.les i marxen. La
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majoria són insolvents. Malgrat tot ho intentem fins al darrer
moment.

● Núm. 186. XXXXXX. És la factura mensual del contracte de
gestió de la zona esportiva.

● Núm. 209. XXXXXX. La regidora Francesca Ferrer contesta que
és el carro per transportar els gegants.

● Núm. 210. XXXX XXXXX. La secretària contesta que és la
factura del suport informàtic de la comptabilitat de
l’ajuntament. És una factura anual.

● Núm. 243. XXXXX. La regidora M. Àngels Busquet contesta
que són arranjaments en habitatges de la gent gran que
necessita l’adaptació dels espais.

● Núm. 254. XXXXXXX. L’alcalde contesta que són les sardanes
del 11 de setembre.

● Núm. 279. XXXX XXXX. L’alcalde contesta que és el pont del
les Llambardes. Hem solucionat un problema de la Llacuna, ja
que és seu alcalde no ha fet res en aquest tema i en
demanar-li que assumeixi la despesa ens ha contestat amb
una carta molt desagradable.

La regidora Marta Morgadas pregunta sobre quines són les factures de
Bercontres que substitueixen la feina de Cosbapsa.

El regidor Jaume Gallart diu que no hi ha una correspondència
econòmica, ja que Cosbapsa tenia un contracte anual i repartia tota la
despesa en 12 mesos iguals. Bercontres factura la feina que realment
està fent i a l’estiu hi ha més feina que a l’hivern.

La regidora Marta Morgadas pregunta pel concurs de la recollida
d’escombraries.

La secretària contesta que està redactant els plecs de condicions i es
passaran en un proper ple.

El ple aprova les factures, per majoria absoluta, amb els vots a favor
dels regidors de govern, els vots en contra dels regidors de CIU, el vot
en contra de la regidora del PPC i l’abstenció del regidor de PxC.
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4.- Aprovació taxes ocupació domini públic (Aigües d’Anoia,
SL, France Telecom España, SA, Iberdrola, EGL)

El ple aprova, per unanimitat:

- La liquidació de la taxa d’ocupació del subsòl, sòl i volada
corresponent a l’empresa COMPANYIA D’AIGÜES D’ANOIA, SL, any
2010, per import de sis cents setze amb seixanta euros (616,60 Euros).

- L’import de la taxa per la utilització privativa o aprofitament
especial constituït en el sol, subsòl i vol de les vies públiques
municipals, a favor d’empreses explotadores de serveis de
subministrament, 2n trimestre de 2011, de FRANCE TELECOM
ESPAÑA, S.A., per import de 57,84 €

- L’import de la taxa per la utilització privativa o aprofitament
especial constituït en el sol, subsòl i vol de les vies públiques
municipals, a favor d’empreses explotadores de serveis de
subministrament, 2n. trimestre de 2011, de IBERDROLA GENERACION,
SAU, per import de 30,93 €, juny de 2011 per import de 10,74 € i
agost de 2011 per import de 12,65 €.

- L’import de la taxa per la utilització privativa o aprofitament
especial constituït en el sol, subsòl i vol de les vies públiques
municipals, a favor d’empreses explotadores de serveis de
subministrament, 2n trimestre de 2011, per import de set mil cent
noranta-sis amb vuitanta u euros (7.196,94 €).

5.- Aprovació sol·licitud Agrupació Esportiva Font del Bosc.
Subvenció

El ple aprova, per majoria absoluta, amb els vots a favor dels regidors
del govern, de CIU i de PxC i l’abstenció de la regidora del PxC atorga
una subvenció a l’Agrupació Esportiva Font del Bosc, per import de
1.877,11 €. (75% de l’import del rebut de IBI).

6.- Aprovació suspensió de subministraments. Anaigua

El ple aprova, per majoria absoluta, amb els vots a favor dels regidors
del govern i del grup municipal de CIU, i l’abstenció dels regidora de
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PPC i del regidor del PxC, autoritzar la suspensió de subministrament
respecte dels abonats que consten en les llistes presentades en aquest
ajuntament el 15 de setembre de 2011, registre d’entrades XXXX, que
comença per XXXXX XXXX i finalitza amb XXXX XXXXX.

7.- Nomenament representant Xarxa de Ciutats i Pobles cap a
la Sostenibilitat

El ple aprova, per majoria absoluta, amb els vots a favor dels regidors
del govern, de la regidora del PPC i del regidor de PxC, i l’abstenció dels
regidors de CIU, designar el Sr. Sebastià Montero Flotats, regidor, com
a representant de l’ajuntament a l’Associació Xarxa de Ciutats i Pobles
cap a la Sostenibilitat.

8.- Aprovació acord sobre la llengua. FMC

Davant la darrera resolució adoptada pel Tribunal Superior de Justícia
de Catalunya, sobre el model d’immersió lingüística a les escoles de
Catalunya, el Comitè Executiu de la Federació de Municipis de
Catalunya volem expressar el següent:

El model lingüístic de l’escola catalana compta amb un ampli consens
social i ha estat un model d’èxit, gràcies al qual la nostra societat
gaudeix d’un bon nivell d’educació i cohesió social. A més, la comunitat
educativa, en la seva majoria, l’avala.

La immersió lingüística, enfront d’altres models, permet un sistema
educatiu, sense separar els nois i les nois per raó de llengua. A més,
s’ha demostrat que el model d’immersió permet el coneixement de les
dues llengües oficials en acabar l’ensenyament obligatori, afavorint la
cohesió social i la igualtat d’oportunitats.

En aquests primers 32 anys de democràcia, el model lingüístic a les
escoles ha contribuït, sens dubte, a equilibrar el pes del català i el
castellà, força desequilibrat en diferents àmbits.

Les Noves realitats socials, fruit de l’arribada de famílies nouvingudes
als nostres municipis, reforcen la idoneïtat d’un sistema educatiu que
ajuda a mantenir la cohesió social als barris i als municipis, i que
exerceix de sistema d’acollida i arrelament dels nois i noies immigrants.

7



Defensem el bilingüisme com una riquesa de la nostra societat, i
apostem pel trilingüisme com a horitzó desitjable del nostre sistema
educatiu.

Per tot això, el ple acorda, per majoria absoluta, amb els vots a favor
dels regidors del govern, de CIU i de PxC, i l’abstenció de la regidora de
PPC:

Donar suport al govern de la Generalitat en les accions que emprengui
per defensar el model d’immersió lingüística a les escoles de Catalunya.

El regidor Josep Cahors dóna lectura al següent escrit:

“Arrel de l’ultima sentència en contra del sistema d'immersió lingüística
a l’escola catalana, ens agradaria fer una petita reflexió:

Per què els catalans SEMPRE hem d’aguantar que es crein problemes
des de fora on no n'hi ha? De debò algú pot creure que el castellà està
amenaçat a Catalunya? Aquests que afirmen aquesta bajanada han
passejat per Barcelona o alguna altra gran ciutat catalana, han anat de
botigues, al cinema, etc. i han tingut algun problema per
comunicar-se? És més, no us ha passat que majoritàriament vas a
comprar i malauradament es dirigeixen a tu en castellà?

Per què venen ara a intentar ficar cullerada a un sistema que funciona
des de fa tants anys, que compta amb el consens de tots els partits
catalans ( excepte el PP i CC's es clar...)? Es que potser volen dividir el
país en dos? Sempre es parla d’integrar als immigrants, d’evitar la
formació de guetos, i ara ens venen amb aquestes?

Quants de vosaltres teniu amistats fills i filles de castellanoparlants i
que han estudiat amb vosaltres en català? Veritat que no els hi ha
quedat cap trauma? I veritat que el que era castellanoparlant ho
segueix sent després d’acabar l’escola, amb l’avantatge que ara domina
el català cosa que no hagués passat en cas contrari?
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La ignorància és una arma perillosa però ho és encara més quan la
ostenten les persones que mouen el país a nivell polític, judicial,
econòmic, etc.

I amb tot això que aconsegueixen? Doncs igual que en Mourinho fa
Barcelonisme, aquestes animalades fan independentisme!!! Que vagin
fent, que el dia menys pensat farem un cop de puny sobre la taula i a
veure com ho arreglen...

Grup Municipal de CDC Mediona”.

9.- Aprovació proposta moció sobre l’anul·lació de la prohibició
del pas de tractors i vehicles lents per la C-15

L’activitat agropecuària a la comarca de l’Anoia, al Bages i a l’Alt
Penedès suposa entre un 6 i 10% de les cotitzacions a la Seguretat
Social durant el 2010 en sí de cada comarca, sent l’activitat majoritària
amb més d’un 50% d’ ocupats en alguns municipis de les comarques.
Aquest fet fa que l’agricultura i la ramaderia sigui un sector estratègic
per a la comarca i bàsic per la continuïtat de molts pobles i pel
manteniment d’un territori viu i productiu.

Davant d’això considerem que no s’han d’establir més traves en la
realització de dita activitat econòmica que ja es veu subjecte a una
greu crisis arrossegada des de fa anys i que mesures com la que ens
ocupa fa dificultar un cop més la viabilitat de moltes explotacions.

S’ha de tenir en compte que l’activitat agrària cada vegada exigeix un
augment de la mobilitat entre comarques i la C-15 és un Eix bàsic per
dita mobilitat.

Cal destacar que arran de les obres de nova construcció i
condicionament de l’Eix Diagonal (carretera C-15) pel seu pas des de
Font-Rubí a Sant Salvador de Guardiola, el Departament de Territori i
Sostenibilitat ha imposat la prohibició per la circulació de vehicles lents
per aquesta via.

Dita prohibició implica que els tractors i altres vehicles hagin
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d’augmentar el temps de trajecte, a més a més de l’augment de costos
per la ineficiència en el desplaçament i així doncs un entorpiment a
l’activitat agrària. També comporta un increment dels perills per la
circulació, ja que en molts casos s’hauran d’agafar carreteres estretes,
amb revolts pronunciats i poca visibilitat que faran augmentar els riscos
tant pels tractoristes com per la resta de vehicles que hi circulin. A
més, les vies alternatives a l’eix diagonal passen per dins dels nuclis
urbans dels municipis i això suposa un augment del trànsit en aquest
nuclis.

Donada la preocupant situació descrita del sector agropecuari i de la
pagesia professional en la qual es sustenta i per la circulació i seguretat
vial en el sí dels nostre nucli i carreteres, el Ple acorda, per unanimitat:

1.- Instar al Conseller de Territori i Sostenibilitat a adoptar les mesures
necessàries per aixecar permanentment la prohibició de circulació de
tractors i vehicles lents per les carreteres C-37 i C-15.

2.- Comunicar l’adopció de la present moció al Molt Honorable President
de la Generalitat de Catalunya (Plaça Jaume I de Barcelona, codi
postal 08001) i al Coordinador Nacional de la Unió de Pagesos de
Catalunya (Avinguda Francesc Cambó, 14 3r B de Barcelona, codi
postal: 08003).

Votació: el ple aprova, per unanimitat, la moció.

10.- Aprovació moció per demanar la derogació del pla de
retallades en matèria de sanitat i aprovació moció PxC per
instar la Generalitat a no retallar l’assignació pressupostària per
al Centre d’Assistència Primària (CAP)

Registre d’entrades 2011/XXXX de 30 d’agost de 2011:

“XXXX XXXXX, amb DNI: XXXXXX, com a membre del comitè
d'empresa i en representació dels treballadors i treballadores de
l'hospital comarcal de L'Alt Penedès presento al Ple de l'Ajuntament de
Vilafranca del Penedès la següent moció:

Moció per demanar la derogació del pla de retallades en matèria
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de sanitat

La Generalitat de Catalunya va aprovar la reducció del pressupost
sanitari per tal de pal·liar el dèficit públic que aquesta pateix. Les
principals mesures que pretén adoptar la direcció del centre hospitalari
de Vilafranca del Penedès afectaran en la reducció de 2,5 milions
d'euros el pressupost anual. Per tal de poder-la fer front la direcció
d'empresa proposa:

● Tancament de 15 llits de mitjana, de forma desigual al llarg dels
12 mesos de l'any.

● Reorganització del personal i funcionament de CCEE
● Condicionar una part de les DPO a que es puguin pagar
● Revisió d’acords interns amb el comitè d'empresa
● Reduir la despesa i la gestió de la formació
● No obertura de 3 quiròfans addicionals de tarda i reducció de

substitucions
● Reducció d'hores, reforços i suport general a tots els serveis
● Reordenació general servei de RX
● Reorganització personal mèdic a urgències
● Reordenació personal d’infermeria a quiròfan
● Reducció d’analítiques urgents
● Reducció de la compra addicional de pròtesis
● Reducció de fungibles a les plantes: vasets per la medicació,

esponges, mocadors,.....
● Reducció de preus als serveis externs de bugaderia, neteja i

cuina.
● Potenciar activitat de mútues
● Fer pagar per llit d'acompanyant i arracades per les nounades
● Increment 2n tram tarifes d'aparcament,.....

No passa desapercebut que l'adopció d'aquestes mesures significa una
retallada de drets laborals i de serveis sanitaris a la població. En
moments de crisi, no ha de pagar-ne les conseqüències la classe
treballadora i la població en general.

La política ha d'estar al servei del poble i defensar-ne els seus drets,
com la sanitat i no avançar en les polítiques neoliberals que han creat
aquesta situació.

Els ajuntaments són el primer graó de les institucions que gestionen els
problemes de la població.

11



Per tot això, el comitè d'empresa de l'hospital comarcal de l'Alt Penedès
proposem al ple de l'Ajuntament de Vilafranca del Penedès l'adopció
dels següents acords:

1. Demanar la derogació immediata de les retallades
2. Donar suport a les mobilitzacions que puguin convocar els

treballadors i treballadores pels seus drets laborals, així com
també dels usuaris i usuàries de l'hospital.

3. Fer una clara defensa dels serveis públics de qualitat i dels seus
treballadors.

4. Donar suport a la direcció del centre per tal que rebutgi i no
apliqui les mesures de retallada proposades.

5. Informar dels acords presos al Parlament de la Generalitat de
Catalunya, a la Conselleria de Sanitat, a la direcció d'empresa de
l'hospital i al seu comitè d'empresa”

Registre d’entrades 2011/XXXX de data 15 de juliol de 2011:

“Eduard Farré i Estela, regidor del grup municipal de PxC a l’Ajuntament
de Mediona, tal i com disposa la Llei Municipal i de Règim Local de
Catalunya, presenta per tal de ser inclosa en l’ordre del dia del proper
Ple ordinari, la següent

PROPOSTA DE RESOLUCIÓ

PER INSTAR LA GENERALITAT A NO RETALLAR L’ASSIGNACIÓ
PRESSUPOSTÀRIA PER AL CENTRE D’ASSISTÈNCIA PRIMÀRIA (CAP)

Atès que des de la Generalitat de Catalunya s’ha donat a conèixer que
la retallada de la Sanitat Pública serà d’un 10% en els pressupostos
d’aquest any 2011.

Atès que el projecte del Departament de Salut respecte de les mesures
d’estalvi significaria un atemptat contra el principi d’una sanitat pública
de qualitat, equitativa i eficaç.

Atès que reclamem l’aturada de la retallada del 10% dels pressupostos
de Salut i una major consideració cap als professionals de la salut, ja
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que ells mateixos demanen que s’incrementi la participació dels
treballadors sanitaris en la presa de decisions sanitàries i que es donin
les garanties per protegir el pacient amb la millor qualitat assistencial.

I atès que la retallada podria significar un pas més en el
desmantellament del model sanitari públic, ara més que mai, es
necessària la lluita contra les retallades dels serveis bàsics com la
Sanitat.

Per tots aquests motius, el grup municipal de PxC sol·licita al Ple
l’adopció del següent acord:

Que se sol·liciti motivadament a la Generalitat de Catalunya, a la
Conselleria de Sanitat, al Servei Català de la Salut i al Consorci del
Govern Territorial de Salut del Alt Penedès, a no reduir per als anys
2011 i 2012 l’assignació pressupostària per al Centre d’Assistència
Primària (CAP), per al seu manteniment i funcionament, per evitar que
les retallades afectin la qualitat d’aquest servei bàsic, la desmotivació
del personal sanitari i el desencant dels usuaris de la Sanitat Pública.

Mediona, 12 de juliol de 2011”

El regidor Daniel Artigas manifesta un sentiment de solidaritat per
situacions personals viscudes per regidors de l’ajuntament, com és el
cas de la regidora M. Àngels Busquet; així mateix fa un plantejament
del tema com més ampli, del perquè de les retallades, de com està el
país i de que com viuen la situació altres comunitats autònomes. El seu
grup no està d’acord amb les mocions presentades i s’ha abstenir.

L’alcalde manifesta que “mal de muchos, epidemia” Els polítics haurien
de saber que és qui provoca la crisi qui l’ha de pagar, no es poden tenir
exèrcits sinó podem cuidar la canalla, no es podem augmentar els
dispendis en tonteries i retallar el que és essencial, tocar les bases del
benestar social és una mala política.
El regidor Daniel Artigas contesta que tota la política funciona així i que
el debat és molt més ampli. Que no ha escoltat cap alternativa a
aquestes alternatives.

El regidor Eduard Farré diu que només marxar d’Afganistan ja seria
suficient per no fer retallades. També manifesta que és millor tancar
una ambaixada que un CAP.
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L’alcalde manifesta que amb una bona administració dels recursos no
caldria tantes retallades en el que és essencial.

El ple aprova, per majoria absoluta, amb els vots a favor dels regidors
del govern, de la regidora del PPC, del regidor de PXC i l’abstenció dels
regidors de CIU, les mocions presentades.

11.- Aprovació moció de declaració de condemna al doble
atemptat terrorista del 22 de juliol a Noruega

Registre d’entrades 2011/3023 de 26 de juliol de 2011:

“Eduard Farré i Estela, regidor i president del grup municipal de (PxC) a
l’Ajuntament de Mediona, tal i com disposa la Llei Municipal i de Règim
Local de Catalunya, presenta per tal de ser inclosa en l’ordre del dia del
proper Ple, la següent

MOCIÓ DE DECLARACIÓ DE CONDEMNA AL DOBLE ATEMPTAT
TERRORISTA DEL 22 DE JULIOL A NORUEGA

La doble acció terrorista perpetrada el passat dia 22 de juliol,
divendres, a Noruega, que va acabar amb la vida de 93 persones
mitjançant l’explosió d’un cotxe bomba al centre d’Oslo i d’un tiroteig
contra els joves acampats a l’illa d’Utoya, no té cabuda en una societat
democràtica com la nostra.

El nostre partit ha expressat reiteradament la seva repulsa a la
violència terrorista, la seva solidaritat amb les víctimes i el suport a les
institucions democràtiques. En aquest cas volem manifestar el nostre
suport i solidaritat als familiars de les víctimes, als ferits i a tots els
ciutadans de Noruega. Així com al primer ministre, Jens Stoltenberg,
que va resultar il·lès de l’atemptat contra l’edifici governamental.

Expressant el sentiment dels ciutadans i ciutadanes, el nostre grup
municipal de Plataforma per Catalunya vol que aquesta Corporació faci
sentir la seva veu i la seva fermesa davant d’aquest execrable atemptat
terrorista contra el partit laborista noruec, les joventuts del qual han
estat les víctimes del ferotge tiroteig durant la celebració d’una
convenció a l’illa d’Utoya.

Per tots aquets motius, el grup municipal de PxC sol·licita al ple
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l’adopció dels següents acords:

1.- Condemnar rotundament el doble atemptat terrorista comès a
Noruega aquest divendres 22 de juliol i reiterar el rebuig de
l’Ajuntament de Mediona al terrorisme.

2.- Expressar la solidaritat amb els familiars de les víctimes que han
estat objecte d’aquesta brutal acció, amb els ferits, les autoritats i amb
tot el poble noruec.

3.- Fer arribar el més sentit condol del municipi de Mediona al Cònsol
de Noruega pel doble atemptat amb el resultat de 93 persones
brutalment assassinades a la ciutat d’Oslo i a l’Illa d’Utoya.

Mediona, 26 de juliol de 2011
Eduard Farré i Estela Grup municipal de PxC”.

El ple aprova, per unanimitat, la proposta presentada sobre el doble
atemptat terrorista comès a Noruega.

Punt urgent.- Moció presentada per PxC per instar al govern de
l’estat que no signi el conveni bilateral amb el Marroc que
atorgaria el vot a les eleccions locals als immigrants marroquins

Registre d’entrades 2011/XXXX de 11 d’agost de 2011:

“Eduard Farré i Estela, portaveu del grup municipal de PxC a
l’Ajuntament de Mediona, tal i com disposa la Llei Municipal i de Règim
Local de Catalunya, presenta per tal de ser inclosa en l’ordre del dia del
proper Ple ordinari, la següent

MOCIÓ PER INSTAR AL GOVERN DE L’ESTAT QUE NO SIGNI EL
CONVENI BILATERAL AMB EL MARROC QUE ATORGARIA EL VOT A LES

ELECCIONS LOCALS ALS IMMIGRANTS MARROQUINS

Atès que al Marroc es va aprovar l’1 de juliol una nova Constitució que
permet als estrangers allí residents participar en les eleccions locals, i
essent que la ministra d’Afers Estrangers del Govern Espanyol va
manifestar al respecte que signaria acords per a què aquest dret fos
recíproc per als marroquins que resideixen a l’Estat espanyol.
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Atès que a l’Estat espanyol resideixen en aquest moment gairebé
600.000 immigrants marroquins que tindrien dret a vot en les eleccions
municipals si se signés aquest tractat internacional, dels qual més de
200.000 a Catalunya.

Atès que abans de les eleccions municipals del 22 de maig en una
enquesta feta al portal web de La Vanguardia que plantejava si els
immigrants amb residència legal a Espanya haurien de poder votar, un
rotund 77% dels enquestats va respondre que no El Món de RAC1
dirigit per Jordi Basté un significatiu 78% va manifestar-se en contra, i;
el 89% dels enquestats a Els Matins de Josep Cuní de TV3 també es
van pronunciar contra el vot immigrant.

Des de PxC pensem que els governs locals els hem de decidir la gent
de casa i no pas els estrangers. Però en aquest cas en concret, no es
pot concedir el dret de vot a ciutadans d’un Estat que reivindica la
sobirania territorial d’una part del nostre país. A més, no poden decidir
el nostre futur sense importar el seu grau d’integració social, el seu
coneixement de les llengües oficials, les seves conviccions
democràtiques o el seu grau de radicalitat religiosa.

Per tots aquests motius, el grup municipal de PxC sol·licita al Ple
l’adopció dels següents acords:

1.- Que l’Ajuntament de Mediona, com a representant dels seus veïns,
sol·liciti motivadament al Govern espanyol que no signi el Tractat
inter-nacional amb el Marroc que atorgaria el dret de vot per participar
en les eleccions locals als immigrants marroquins legalment residents a
Espanya.

2.- Que aquest acord es traslladi al president del Govern central, al
ministre d’Afers Estranger, al ministre de Treball i Immigració , al
president del Congrés del Diputats i als grups polítics amb
representació en aquesta institució.

Mediona, 5 de setembre de 2011

Eduard Farré i Estela
Portaveu del grup municipal de PxC a l’Ajuntament de Mediona”

El regidor Eduard Farré manifesta que no hi ha el mateix nivell
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d’igualtat en relació als marroquins que resideixen a Espanya i els
espanyols que resideixen al Marroc. Que si deixem que els immigrants
marroquins votin a les eleccions locals, ens podem trobar com ha
passat al país basc amb el partit BILDU que ha accedit al control polític
de diversos consistoris.

El regidor Daniel Artigas pregunta si es coneix bé el contingut del
conveni a que fa referència la moció i manifesta que el to de la moció
no és políticament correcte.

La regidora M. Àngels Busquet manifesta que li ha sobtat molt aquesta
moció donat el grau d’humanitat que s’ha assolit actualment i que seria
tornar enrere aprovar una moció com aquesta. Que tots som iguals i
que si per llei els marroquins tenen dret a vot, que votin.

El regidor Eduard Farré contesta que el espanyols al Marroc no tenen
aquests drets.

L’alcalde manifesta que el 1999 va guanyar CiU les eleccions per un vot
i que havia un cens amb persones espanyoles que residien a Argentina i
Andorra i que van exercir el dret a vot i aquest era legal. Si els
marroquins viuen aquí, fent país i cotitzant a la seguretat social han de
ser tractats amb la mateixa dignitat ja que el poble el fa la gent que hi
viu. Mediona és rica perquè és variada.

El regidor Eduard Farré pregunta als regidors sobre que pensen si es
fes un referèndum a Mediona sobre aquesta qüestió, sobre si es
guanyaria o no. Ell pensa que no, que la gent del Marroc porta
problemes, com el cas d’una família de Mediona, que s’ha vist obligada
a canvi el seus fills de l’escola la Fassina a l’escola Renaixença per
problemes amb nens marroquins.

La regidora M. Carme Aniorte contesta que no té constància d’aquest
problema entre aquestes famílies.

L’alcalde li manifesta al Sr. Farré que aquestes afirmacions ni són justes
amb les escoles de Mediona ni s’acosten a la realitat.

El regidor Sebastià Montero està d’acord en què les persones que no
tinguin la residència espanyola no tinguin dret a vot però que no es pot
centrar de cap manera el problema en unes persones.

El Ple de l’ajuntament desestima la moció presentada amb els vots en
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contra d’aquesta moció dels regidors del govern i de CIU, el vot a favor
del regidor de PXC i l’abstenció de la regidora de PPC.

12.- Informació diversa

L’alcalde manifesta que a les 20 hores porten la passarel·la de la
variant.

També informa sobre el transport escolar: a partir de 1 de gener de
2012 la Generalitat no pagarà el transport no obligatori internuclis. És
una manca de visió del món rural i dels municipis dispersos. Plantaren
batalla. A més, en el ple del Consell Comarcal es va dir que la
Generalitat no considerava les llars d’infants com un servei essencial i
que es faria una retallada en les subvencions que atorguen pel seu
funcionament.

13.- Precs i preguntes

El regidor Josep Cahors manifesta que a Sant Pere Sacarrera, per on
passa la variant, darrera del carrer Sant Elies hi ha una sèquia que ha
quedat encapsada i s’embassa l’aigua dels WC de la zona.

L’alcalde contesta que és un tema que està parlat amb l’empresa
constructora i la solució és bombejar l’aigua al clavegueram.

El regidor Josep Cahors pregunta si l’ajuntament es planteja la neteja
de la sèquia provisionalment.

L’alcalde manifesta que la única solució és tirar l’aigua al clavegueram.

El regidor Eduard Farré demana una nova ubicació de les escombraries
a l’escola de Sant Pere Sacarrera, ja que hi ha pares que han protestat.

L’alcalde contesta que és un tema que es parlarà en la reunió de
regidors de govern d’avui.

El regidor Eduard Farré manifesta que hi ha alguns carrers amb
branques a la urbanització Fons del Bosc: al carrer Guilleries hi van
molts joves a fumar cigarrets i és un perill perquè no hi ha trànsit i hi

18



ha pocs habitatges.

L’alcalde contesta que el propietari causant del problema està avisat.

El regidor Eduard Farré demana que se li faciliti el més aviat possible la
informació que ha sol·licitat per registre d’entrades sobre la recaptació
de determinats tributs.

La secretària contesta que la setmana vinent tindrà la resposta però
que hi ha informació que no la pot donar perquè no la tenim. El compte
de recaptació que facilita l’OGT està diferenciat per tributs, però no per
nuclis de població. Tampoc es porta un control de la recaptació que fem
directament diferenciant les quotes que paguen els empadronats i les
quotes que paguen els no empadronats del preu públic de la piscina, de
la taxa de la llar d’infants o la taxa per prestació de serveis esportius.

L’alcalde manifesta els habitatges que han pagat el clavegueram ja es
veu reflectit al seu preu final i que per tant a l’IBI ja es contempla el
major valor donat que és una proporció del valor de mercat..

El regidor Eduard Farré manifesta que això no és cert.

La secretària manifesta que no ho sap, que ho hauria de comprovar.
Que en la determinació del valor cadastral participen molts elements:
clavegueram, any de la construcció, aigua calenta, calefacció,
qualificació del sòl..... Que el moment de fer una revisió cadastral és
desprès de l’aprovació del planejament general, POUM, ja que aquest
instrument urbanístic pot aportar canvis de qualificació.

El regidor Eduard Farré diu que els valors cadastrals de Sant Joan són
més baixos que els valors cadastrals de la Font del Bosc. Demana una
revisió cadastral per equilibrar valors.

El regidor Josep Cahors pregunta si no es pujaran els valors cadastrals
de tothom si es fa una revisió.

El regidor Eduard Farré diu que s’equilibraran els valors.

La regidora M. Carme Aniorte pregunta quin és l’objectiu.

El regidor Eduard Farré contesta que tenir coneixement dels ingressos
per nuclis per equilibrar les despeses per cada nucli.
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L’alcalde manifesta que s’està fomentant la idea de que a Sant Joan
estem vivint d’allò que paguen les urbanitzacions i pregunta perquè
intenta ara, i no abans quan tenia responsabilitat de govern, aquestes
actuacions. Estem actuant amb la responsabilitat territorial que
correspon, tractant a Mediona com una globalitat. Actualment, amb els
ingressos ordinaris no arribem ni a cobrir les despeses ordinàries i per
aquest motiu tot el que es fa s’ha de fer a ingressos extraordinaris o
subvencions.

El regidor Eduard Farré diu que sí que ho va fer quan tenia
responsabilitat de govern: pavimentació de la Font del Bosc,
Pantinkillo....

L’alcalde manifesta que al Pantinkillo es va haver de tancar per manca
d’activitat i per que la primera acció que es va dur a terme va ser una
“sauna de porros”.

El regidor Eduard Farré manifesta que l’alcalde li està faltant el
respecte.

I no havent-hi més afers a tractar, l’alcalde aixeca la sessió de la qual,
com a secretària, estenc aquesta acta que signen l’alcalde i els regidors
que ho desitgen fer.

L’alcalde La secretària

Francesca Ferrer Suriol M. Àngels Busquet Ibáñez

Rafael Aguilar Bravo Jaume Gallart i Calaf
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M. Carme Aniorte Ramos Sebastià Montero Flotats

Daniel Artigas Anadón Josep Cahors Gómez

Eduard Farré Estela

21


